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heater section





Warning:
1. This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of 
     experience and knowledge if they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the
     hazards involved. 
     Children shall not play with the appliance. Cleaning and user maintenance shall not be made by children without supervision.
2. The appliance has a heated surface. Persons insensitive to heat must be careful when using the appliance. 



1. This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with reduced physical, 
sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have been given supervision or 
instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved. 
2.Children shall not play with the appliance. Cleaning and user maintenance shall not be made by children 
without supervision
3. The appliance has a heated surface. Persons insensitive to heat must be careful when using the appliance
4. The appliance is intended for indoor use only .
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Controller
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Quick Controller
  

Shortcut key
1.  [POWER]
     Press this button to turn ON the massage chair.  Press again to turn OFF,Turn CW to 
     increase the massage strength, turn CCW to reduce the massage strength.

2.  [Stress Level Indication] 
      Green LED : Low stress;    Yellow LED :  medium stress;   Red LED : high stress;
      User also can direct press the button to use the 3 stress relief massage program.

3.  [AUTO]
      Press this button, to activate the massage function.  Press again to switch to other 
      program.
      Total 12 auto program available.

4.  [Stress Check]
      Press this button to activate the stress check. 
      After press this button, put your hand on the sensor plate inside the handrest.  While 
      checking,the light in [POWER] will lit.  This process will take around 2 minutes. The 
      result will show on the [Stress Level Indicator] then the chair will automatic turn ON
      the massage. 

5.  [Pause/Child Lock]
      Press this button if In any emergency happen or you wish to temporary pause the 
      massage.  Press again to resume the massage.  
      In power on status, press and hold this button for 5 second to activate child lock.  To 
      release the child lock, press and hold for another 5 second.

6.  [Voice Command]
      Press this button to activate the voice command., the LED light will turn ON.  Press 
      again to turn  OFF.

7.  [Ascend and Descend]
      Press this button to ascend or descend massage chair angle to the angle you wish.
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Pad Control

1.   [POWER] 
       Press this button to turn ON the massage chair.  Press again to turn OFF.

2.   [AUTO]
       Press this button, to activate the massage function.  Press again to switch to other 
       program.
      Total 12 auto program available.

3.   [Pause]
       Press this button if In any emergency happen or you wish to twmporary pause the 
       massage.  Press again to resume the massage.

4.   [Timer]
       Press this button to incrase the massage time, each press 5>10>15>20>25>30.

5.  [Heating]
       Press this to turn ON the heating.  Press again to trun OFF.
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6.  [Foot Roller]
        Press this to turn ON the foot roller.  Press again to trun foot roller.

7.  [Leg Up/ Leg Down]
        Press this button to ascend or descend footrest.

8.  [Zero G]
        Press this button to activate zero G angle.  Press angain to change from ZG 1> ZG 2> 
      ZG 3 > OFF.
      Total 3 zero G angle available.

9.  [Back Up/ Back Down]
        Press this button to ascend or descend backrest.

10.  [Negative Ion]
        Press this button to activate negative ion.  Press again to trun OFF.

11.  [Up/Down]
        Press this button to fine tune the massage roller during shoulder scanning or to adjust
        the massage roller during spot or partial function.

12.  [Manual]
        Press this button to activate manual massage.  Press again to switch type of manual 
        massage.

13.  [Strength]
         Press this button to increase the massage strength.  Total 5 level of massage strength
         are available. Strength LV 1> LV 2> LV 3> LV 4> LV 5.

14.  [Width]
         In manual mode - Rubbing, Knocking, Rubbing.  Press this button to chage the 
         massage roller width. width  narrow > medium > wide

15.  [Intensity]
        Press this button to increase the air pressure.  Total 5 level of air pressure are available.
        air pressure  LV 1> LV 2> LV 3> LV 4> LV 5.



16.  [Spot/Partial]
        In manual mode, press this button to focus massage in one point.  Press again will 
        change to partial. In partial mode, it will take the spot loaction as center and move 
        8cm upward and downward. 

17.  [Air Compress]
        Press this button to activate air pressure massage.

18.  [Bluetooth Speaker]
        To connect mobile phone to massage chair bluetooth speaker.
        Turn ON the bluetooth function, search for massage chair bluetooth signal
     （MC+XXXXXXXXX), key in password 9999. 
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Specifications

For a user heavier than 100 kilograms, the product may have bigger noise and its fabric housing may be worn quicker.

Power supply

Power consumption

AC220-240V~,  50-60Hz

65W

Approx.960mm

Approx.40~198mm

Backrest: Approx.120 ~142

Approx. 30 minutes (automatic power-off)

Approx.1450x750x1090mm(LxWxH)

Approx.1710x750x850mm(LxWxH)

1490x775x875mm(LxWxH)

90.5 kg

Approx.:100 kg

Kneading: Approx.23~36times/min
Beat: Approx. 192~307times/min. (single side)

Moving speed: Approx.38~48mm/s

Range of massage
(up-down direction)

Massage speed

Angle of inclination

Automatic power-off

When it is not tllting:
(L x W x H)

When it is tllting:
(L x W x H)

Dimensions of packing
box(L x W x H)

Weight (Including the 
packing box)

Maxlmum body weight of user

Range of massage
(left-right direction)

Upper body m
assage

Dim
ensions
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Customer Support Guidelines

Warranty Guidelines Massage chair interior parts
Mainboard, board parts, motors, air pump
Interior wiring/airhose

Fees Applied Cover Sheet
Any fading or deterioration of fabric, product parts, exterior cover sheet, 
etc caused by personal use

Controller
Broken screens, damaged controller, etc. caused by personal use

Fees Applied Fees apply for the following.
01 Problems due to liquids spilled within interior of product.
02 Broken or disabled parts due to exessive pressure.
03 Problems due to deformation or external defects caused by personal 
     actions.
04 Problems due to not using part or cords provided by OGAWA.
05 Problems due to incorrect use of product.
06 Problems caused by user disabling parts of the machine.
07 Problems caused by repairs conducted by non-OGAWA technician.
08 Problems caused by natural disasters.
09 Failure to follow safety precautions addressed in User Manual.
10 Problems caused by personal misuse.
11 Problems caused by user's reckless behaviour, inability to follow 
     guidelines, and etc.

*Operational noise do not imply malfunctioning product.

*If after evaluation result conclude problems are not user's fault, warranty will be issued.
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请勿损坏加热器





警告：
1.8歲及以上兒童，身體、感官或精神能力減退人羣，缺乏經驗和按摩知識人羣，在接受有關安全使用本設備的監督或指導，並瞭解相關危險
    的前提下，可以使用本設備； 
    兒童不得在本設備上玩耍，不得在沒有監督的情況下進行本設備的清潔和維護。 
2.器具有發熱表面，對熱不敏感的人使用時必須注意。





触摸平板

USB插座

侧板

脚底滚轮

肩部气囊

披风

喇叭

快捷控制器

枕头

坐垫

手臂气囊

腿部气囊

脚部气囊
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操作说明

快捷键
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快捷键
1. [电源]
    按下此按钮以启动按摩椅，再按一次即可关闭。 
    顺时针旋转可增加按摩力度，逆时针旋转可减少按摩强度 按摩力度。

2. [压力水平指示] 
     绿色LED：低压力；黄色LED：中等压力；红色 LED：高压力。 
     用户也可以直接按下按钮使用3种减压按摩程序。 

3. [自动]  
     按下此按钮，启动按摩功能。再按一次可切换到其他程序。 共有 12 个自动程序可用。

4. [压力检查]  
     按此按钮可启动压力检查。 按下此按钮后，将手放在扶手内的传感器板上。检测时，[电源] 中的指示灯将闪亮。
     此过程大约需要 2 分钟。检测结果将显示在压力水平指示上， 然后按摩椅会自动开启对应的按摩程序。

5. [暂停/童锁]  
     如果发生任何紧急情况或您想暂时暂停按摩，请按此按钮。按 再次恢复按摩。 在通电的情况，长按此按钮5秒即
     可激活儿童锁。要解除童锁，请再长按 5 秒。

6. [语音指令]  
     按此按键开启语音命令， LED会点亮。再按一次可关闭指令。 

7. [上升和下降]                                                                                                                             
     按此按钮来调节你想要的按摩角度。
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平板
1. [电源]
     按下此按钮可打开按摩椅。再按一次即可关闭。

2.  [自动]
     按下此按钮，启动按摩功能。再按一次可切换到其他程序。 共有 12 个自动程序可用。 

3.  [暂停]
     如果发生任何紧急情况或您想暂时暂停按摩，请按此按钮。按 再次恢复按摩。  

4.  [计时器]
     按此键增加按摩时间，每按5>10>15>20>25>30。 

5.  [加热]
     按此按钮可打开加热。再按一次即可关闭。 

6.  [脚轮]
     按下此按钮可打开脚踏滚轮。再次按下可转动脚滚轮。 

1

8 918 1110

12
13
14

2

37 4 5 6

15

16 17



7.  [腿向上/腿向下]
     按下此按钮可升高或降低脚踏板。 

8.  [零重力]
     按此按钮可激活零重力角度。再按一次可从 ZG 1 > ZG 2 > ZG 3 > OFF 更改 共有 3 个角度可选。

9.  [升背/降背]
     按此按钮可升高或降低靠背。 

10.  [负离子]
     按此按钮可激活负离子，再按一次即可关闭。 

11.  [上/下]
     肩部扫描时按此按钮可微调按摩滚轮或在定点和区间功能期间调整滚轮位置。 

12.  [手动按摩]
     按下此按钮可激活手动按摩，再按一次可切换手动按摩类型。

13.  [强度]
     按下此按钮可增加按摩强度。共有 5 级按摩强度可供选择。 强度 LV 1> LV 2> LV 3> LV 4> LV 5

14.  [宽度]
     在手动模式下：摩擦、敲击、摩擦。按此按钮可更改按摩滚轮宽度，宽度：窄 > 中 > 宽 

15.  [气压强度]
     按下此按钮可增加气压。共有 5 级气压可供选择， 气压 LV 1> LV 2> LV 3> LV 4> LV 5。

16.  [定点/区间]
     手动模式下，按此键可集中按摩某一点，再按一次将变为部分。 局部模式下，将以光点位置为中心，上下移动
     8cm。

17.  [空气压缩]
     按下此按钮可启动气压按摩。

18.  [蓝牙音箱]
     将手机连接至按摩椅蓝牙音箱。 打开蓝牙功能，搜索按摩椅蓝牙信号（MC+XXXXXXXXX），配对，输入密码 9999。
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腰部
腰部

腰部
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1490x775x875mm(L×W×H)

960

65W

40～198mm

36

30

23～
～192 307

38～48

90.5kg

100kg

1450x750x1090mm(L×W×H)

1710x750x850mm(L×W×H)
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客户服务指南

保修指南 按摩椅内饰件
主板、板件、电机、气泵 
内布线/气管

保修以外 皮革 
织物、产品部件、外罩板等的任何褪色或变质因个人使用造成的 

控制器 
因个人使用造成的屏幕破碎、控制器损坏等

保修以外 保修以外用于以下情况。
01 由于液体溅入产品内部而导致的问题。 
02 因使用压力过大导致零件损坏或失效。 
03 因个人行为造成的变形或外部缺陷造成的问题。 
04 由于未使用 OGAWA 提供的部件或电线而导致的问题。 
05 产品使用不当导致的问题。 
06 用户特意堵转机器部件引起的问题。 
07 非OGAWA技术人员维修造成的问题。 
08 自然灾害引起的问题。 
09 未遵循用户手册中所述的安全预防措施。 
10 个人误用造成的问题。 
11 因用户鲁莽行为、无法遵循准则而导致的问题， 等等。

*操作噪音并不意味着产品出现故障

*如果评估结果确定问题不是用户的过错，将提供保修。
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This user manual is also can be download via internet:www.ogawa.com.cn


